
J e g y z ő k ö n y v

Készült:  Monorierdő  Község  Önkormányzat   Képviselő-testületének  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi  Bizottsága   2011. január 18-án 11:00  órai kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  
tanácstermében megtartott  nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Dzsupin Imréné  elnök, Borbás Elvira tag, Füzesi Péter Pálné tag.

Meghívottak:    Juhász Sándor polgármester
    Dr. Páczi Antal alpolgármester
    Szalai Gábor OKKSB  elnök
    Dr. Pácziné Félix Anna PTB elnök
    Dr. Külüs Ilona gyermekorvos
     Faragó Anita védőnő

Tanácskozási joggal: Vargáné Vass Éva jegyző
 Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi vezető 

Dzsupin  Imréné  elnök: Köszönti  a  megjelenteket  a  bizottsági  ülést  11.00  órakor  megnyitja. 
Megállapítja, hogy három bizottsági tag megjelent, a bizottság ülése határozatképes. 

A jegyzőkönyvvezetésére Kifutné Szerencsi Ildikót,  a jegyzőkönyv hitelesítésére  Borbás Elvira 
bizottsági tagot kéri fel. 

Az  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  a  jegyzőkönyv  vezető  és  a  hitelesítő 
személyére tett javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta. 

Javasolja, hogy a következő napirendi pontokat fogadják el: 1. 2011. évi ülésterv elfogadása, 2. 
Tájékoztatás a méhnyakrák prevenciós programról, Egyebek. 

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság  a napirendi pontokra, azok sorrendjére tett 
javaslatot 3  igen szavazattal elfogadta.

1. 2011. évi ülésterv elfogadás 

Dzsupin Imréné bizottság elnöke: Februárban a bizottságnak nem lesz ülése. Március hónapra 
tervezett   napirend   a  szemét  szedés  megszervezése,  egészségnap  megszervezése,  a  védőnő, 
gyermekorvos,   fogorvos  beszámolója.  Áprilisra  tervezett  napirend  a  gyermeknap  a 
környezetvédelem nevében,  a Tiszta Udvar, Rendes Ház, Szép Környezet, Jó Közérzet programnak 
az előkészítése, a parlagfű mentesítés népszerűsítése és erre felhívás és a virágosítás. Májusban nem 
tartanak ülést. Júniusban a  Tiszta Udvar, Rendes Ház, Szép Környezet, Jó Közérzet programnak a 
megbeszélése.  Július  és  augusztus  hónapra  nem  lenne  bizottsági  ülés.  Szeptemberben   a 
környezetvédelmi nap népszerűsítése, októberben a faültetés megbeszélése lenne a napirendi pont. 
November és december hónapban nem tartanának ülést. Természetesen, ha lesz valami rendkívüli 
dolog, azt a bizottság megtárgyalja. 
A határozati javaslata: Monorierdő Község Önkormányzatának Egészségügyi és Környezetvédelmi 
Bizottsága  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  a  2011.  évi  üléstervét  a  következők  szerint 
fogadja el: Februárban a bizottság nem tart ülést. Március hónapban a napirend: 1. A szemét szedés 
megszervezése,  2.  Az  egészségnap  megszervezése,  3.  A védőnő,    gyermekorvos,   fogorvos 
beszámolója. Áprilisra tervezett  napirend: 1. A gyermeknap a környezetvédelem nevében, 2.  A 
Tiszta Udvar, Rendes Ház, Szép Környezet, Jó Közérzet programnak az előkészítése, 3.A parlagfű 



mentesítés népszerűsítése és erre felhívás, 4.  Virágosítás. Májusban a bizottság nem tart  ülést.  
Júniusban:  1.  A  Tiszta  Udvar,  Rendes  Ház,  Szép  Környezet,  Jó  Közérzet  programnak  a 
megbeszélése.  Július  és  augusztus  hónapban  a  bizottság  nem  tart  ülést..  Szeptemberben:  1.  A 
környezetvédelmi  nap  népszerűsítése.  Októberben:  1.   A faültetés  megbeszélése.  November  és 
december hónapban a bizottság nem tart ülést. 
Kérdezi a bizottságot, hogy a határozati javaslatot elfogadja-e?
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

 MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

  1/2011.(I. 18.) EKB
       határozata

        A 2011. évi  ülésterv elfogadásáról

Monorierdő Község Önkormányzatának Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy  a 2011. évi üléstervét a következők szerint fogadja el: Februárban a 
bizottság nem tart ülést. Március hónapban a napirend: 1. A szemét szedés megszervezése, 2. Az 
egészségnap  megszervezése,  3.  A védőnő,    gyermekorvos,   fogorvos  beszámolója.  Áprilisra 
tervezett napirend: 1. Gyermeknap a környezetvédelem nevében, 2.   Tiszta Udvar, Rendes Ház, 
Szép Környezet, Jó Közérzet programnak az előkészítése, 3. Parlagfű mentesítés népszerűsítése és 
erre felhívás, 4.  Virágosítás. Májusban a bizottság nem tart  ülést. Júniusban: 1.  Tiszta Udvar, 
Rendes  Ház,  Szép  Környezet,  Jó  Közérzet  programnak  a  megbeszélése.  Július  és  augusztus 
hónapban a bizottság nem tart ülést.. Szeptemberben: 1. A környezetvédelmi nap népszerűsítése. 
Októberben: 1.  A faültetés megbeszélése. November és december hónapban a bizottság nem tart 
ülést. 

Határidő:  Soros képviselő-testületi ülés 
Felelős: Dzsupin Imréné bizottság elnöke

2. Tájékoztatás a méhnyakrák prevenciós programról      

Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke: Tájékoztatja  a  bizottságot,  hogy  a   Polgármester  Urat 
megkereste  a   GlaxoSmithKline,  hogy  az  önkormányzat  a  méhnyakrák  prevenciós  programot 
segítse,  elsősorban a tinédzser lányok egészség megőrzését szem előtt  tartva.  Ez az oltás eddig 
89.400.- Ft volt, most 47.700.- Ft lett. A cég a kedvezményt akkor adja, ha legalább 36 fő az oltást 
megkapja és az önkormányzat 4 évre szerződést köt. Az ajánlatot egy 8 ezer fős önkormányzat éves 
költségével adták meg, nem tudja, hogy Monorierdő esetében mennyibe kerülne az oltás. Javasolja, 
hogy a doktornővel és a védőnővel vegyék fel  a kapcsolatot és jelentessenek meg egy cikket a 
Monorierdő Hírmondóban, amelyben felhívják a szülők figyelmét az oltásra.

Füzesi Péter Pálné tag: Kérdezi, hogy mikor lesz tájékoztatás arról, hogy négyezer fős település 
esetén mennyibe kerül az oltás? Valószínűleg többe,  hiszen Monorierdőn nem biztos, hogy 36 fő 
jelentkezik. 

Juhász Sándor polgármester: Az önkormányzat anyagi helyzete jelenleg nem engedi meg azt, 
hogy a védőoltás költségét átvállalják. 

Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke:  Kérdezi,  hogy  van-e  még  valakinek  hozzászólása? 
Megállapítja , hogy nincs.
Határozati  javaslat:  Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  a méhnyakrák prevenciós programról a tájékoztatást elfogadja és felkéri a Polgármesteri 



Hivatalt, hogy  keresse meg Dr. Külüs Ilona gyermekorvost, valamint Faragó Anita védőnőt, hogy a 
Monorierdő Hírmondó újságban a szülőket tájékoztassák.
Kérdezi a bizottságot, hogy a határozati javaslatot elfogadja-e?
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

 MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

  2/2011.(I. 18.) EKB
       határozata

                 A méhnyakrák prevenciós programról 

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottsága   a 
méhnyakrák prevenciós programról a tájékoztatást  elfogadja és felkéri  a Polgármesteri  Hivatalt, 
hogy   keresse  meg  Dr.  Külüs  Ilona  gyermekorvost,  valamint  Faragó  Anita  védőnőt,  hogy  a 
Monorierdő Hírmondó újságban a szülőket tájékoztassák.

Határidő: Azonnal
Felelős: Dzsupin Imréné bizottsági elnök

Egyebek 

Borbás  Elvira  tag: Január  17-én  felvette  a  kapcsolatot  a  Vöröskereszttel,  hogy  szeretne 
Monorierdőn konténereket elhelyeztetni ruhagyűjtés céljából.  Az önkormányzatnak csak annyi a 
dolga,  hogy  biztosítja  a  konténereknek  a  helyet,  amikor  megtelik,  akkor  szólni  kell  nekik  és 
elviszik.  Egy  szerződés  tervezetet  fognak  küldeni  -  ami  még  nem  érkezett  meg  -,  melyet  az 
önkormányzattal szeretnének megkötni. A ruhagyűjtés lényege, hogy ha a konténerek megtelnek, 
akkor  elszállítják,  de  ha  a  településnek van szüksége  gyermek  vagy felnőtt  ruhákra,  akkor  azt 
szállítják. Javasolja, hogy erről a bizottság a képviselő-testületet tájékoztassa, mert elképzelhető, 
hogy a  soros  ülésig  megérkezik  a  szerződés  tervezet  és  akkor  a  képviselő-testület  megbízná  a 
Polgármester  Urat,  hogy  kösse  meg  a  szerződést  a  Vöröskereszttel.  Kéri  a  bizottságot,  hogy 
javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  hatalmazza  fel   Juhász  Sándor  polgármestert,  hogy  a 
Vöröskereszttel a ruhagyűjtő konténerek elhelyezésével kapcsolatos szerződést  aláírja. 

Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke: Kérdezi,  hogy  van-e  még  valakinek  hozzászólása? 
Megállapította hogy nincs.
A határozati javaslata: Monorierdő Község Önkormányzatának Egészségügyi és Környezetvédelmi 
Bizottsága  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  járuljon  hozzá  a  ruhagyűjtő  konténerek 
elhelyezéséhez és adjon felhatalmazást Juhász Sándor polgármesternek, hogy a Vöröskereszttel a 
ruhagyűjtő konténerek elhelyezésével kapcsolatos szerződést  aláírja. 
Kérdezi a bizottságot, hogy a határozati javaslatot elfogadja-e?
A bizottság a határozati javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

 MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
        EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGA

  3/2011.(I. 18.) EKB
       határozata

        A  Vöröskereszttel kötendő szerződés aláírásáról

Monorierdő Község Önkormányzatának Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a 



képviselő-testületnek,  hogy  járuljon  hozzá  a  ruhagyűjtő  konténerek  elhelyezéséhez  és  adjon 
felhatalmazást  Juhász Sándor polgármesternek,  hogy a Vöröskereszttel  a  ruhagyűjtő  konténerek 
elhelyezésével kapcsolatos szerződést  aláírja. 

Határidő:  Soros képviselő-testületi ülés 
Felelős: Dzsupin Imréné bizottság elnöke

 Juhász Sándor polgármester 

Borbás Elvira tag: A Vöröskereszttel arról is beszéltek, hogy május 1-én legyen a véradás, mert 
akkor lenne az egészségnap is. Talán sikerülni fog. Felvették azt is, hogy lehetne tagszervezetet is 
létrehozni Monorierdőn. Úgy gondolja, hogy ezt már az önkormányzat nem tudja felvállalni, de ha 
lennének önkéntesek meg lehetne oldani.

Dzsupin Imréné bizottság elnöke: Kérdezi, hogy mikor lehet megtudni, hogy mikor lesz  eboltás a 
településen. 

Juhász Sándor polgármester: Azt minden évben az állatorvos  jelzi  egy hónappal előbb,  hogy 
melyik hétvégén kerül megtartásra.

Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke: Kérdezi,  hogy  a  lomtalanítást  követően  a  lomot  Ceglédre 
szállítják?

Juhász  Sándor polgármester: 2011.  január  1-től   minden  hulladékot  a  ceglédi  lerakóba  kell 
szállítani.  Tájékoztatja  a  bizottságot,  hogy  a  Hírös  Kft.-től  megkereste  az  ügyvezető,  aki  a 
következő ajánlatot tette. Minden lakás kapna egy szelektív hulladékgyűjtő zsákot, amit két hetente 
szállítanának el. Ez sem az önkormányzatnak, sem az állampolgárnak nem kerül plusz költségébe, 
mert a KÖVÁL beépíti  a szemétszállítás lerakó díjába.  A Hírös Kft.  a  KÖVÁL-nak 7,80 Ft/kg 
szállítási  díjat  ajánlott,  ami  jelenleg  csak  februárra  érvényes,  de  március  1-től  12.-  Ft/kg  lesz 
körülbelül a díja. Amikor elszállítják a zsákot, az üreset behelyezik a posta ládába.  A zsákba el 
lehet helyezni fémet, műanyagot és papírt.  Ez elviekben február 1-től érvényes, de szerinte csak 
akkor fog ténylegesen megvalósulni, ha a Hírös Kft. a végleges ajánlatát megteszi a KÖVÁL-nak. A 
lakos egy másik bármilyen zsákba gyűjtheti  a füvet,  az összevágott  gallyat,  mert  azt  elviszik a 
nagykőrösi komposztálóba.

Füzesi Péter Pálné tag: Kérdezi, hogy akkor két zsákot kap az állampolgár?

Juhász  Sándor  polgármester: Nem.  Megkapja  a  szelektív  hulladékgyűjtéshez  a  zsákot  a 
komposztálóba kerülő zsákot a lakó biztosítja.  A szelektív hulladékot a Hírös Kft. gyűjti össze a 
saját kocsijával, a másik zsákot a KÖVÁL szállítja el.

Borbás Elvira tag: Kérdezi, hogy kinek kell szólni, hogy februárban a szelektív hulladékgyűjtő
edények kikerüljenek.

Juhász Sándor polgármester: Azt csak kocsival ki kell szállítani, a Takács Endrével fog ezzel 
kapcsolatban beszélni.

Füzesi Péter Pálné tag: Szeretné, ha elindulna valamilyen program, amivel tudnának a túlsúlyos 
gyerekeken segíteni. Nagymaroson már csináltak ilyen programot, hogy diabetikus tartott előadást, 
hogy hogyan tudnának lefogyni.

Borbás Elvira tag: Februárban nyílik a könyvtár, ahova többféle programot terveznek. A könyvtár 
minden csütörtökön lesz nyitva 13.30 órától 19.30 óráig.  Ott lehetne egy ilyen előadást szervezni. 



Javasolja a következő ülésre meghívni a védőnőt, aki biztosan tudna olyan személyt javasolni, aki 
az előadást megtartaná.

Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke: Kérdezi,  hogy  van-e  még  valakinek  az  egyebekben 
hozzászólása, javaslata? Megállapítja, hogy nincs a bizottsági ülést 11.30 órakor bezárja.

k.m.f.

Dzsupin Imréné Borbás Elvira
bizottság elnöke  jegyzőkönyv hitelesítő


